
"Eventjes heb ik gezweefd" 

 

HASSELT - De Romeo's staan nu ook in Limburg definitief op de kaart. Davy Gilles, Chris

Van Tongelen en Gunther Levi waren dit jaar de verrassingsact op het Schlagerfestival en

ze zorgden voor een primeur: eerst optreden in de musical 'Grease' in de Grenslandhallen

en dan als de bliksem naar de Ethias Arena om daar het tweede deel van het

Schlagerfestival op gang te trekken.
 

Gisteren, de derde dag, was de timing het krapst: 'Grease' begon om 14 uur, het Schlagerfestival

om 15 uur. Het moest zo snel gaan dat enkele sokken en andere kledingstukken van 'Grease'

achterbleven in de gang van de kleedkamer. Daarna ging het in een drafje van de

Grenslandhallen naar de Ethias, honderd meter lopen in de regen.
 

Onderweg komen ze Eddy Wally tegen. Hij voorspelt hen een grote toekomst. "Jullie gaan recht

naar de top," lacht The Voice of Europe. Maar tijd om te babbelen is er voorlopig niet. In de

kleedkamer worden de gewone kleren van alledag gewisseld voor mooie witte showpakken met

daaronder hemden met kleurrijke motieven. "Nicky Vankets heeft die voor ons gemaakt," zegt

Davy Gilles.
 

Polonaise
 

Ze haasten zich naar beneden en even later verschijnen de drie aan de achterzijkant van de zaal.

De Ethias Arena staat ogenblikkelijk in lichterlaaie op de tonen van 'Het feest kan beginnen want

wij zijn binnen', 'Fiesta Mexicana', 'Rosemarie', 'Rosamunde' en andere krakers. De Romeo's

kunnen zich nauwelijks een weg banen tussen het publiek, dat meteen herbegonnen is aan de

polonaise. Ze worden overal vastgeklampt en op de schouders geklopt. "Ik heb even tien

centimeter van de grond geleefd," geniet Chris Van Tongelen achteraf na. 
 

"Ik was er even niet goed van en heb een paar keer diep in en uit moeten ademen," lacht Gunther

Levi. "We hebben hier enkele fantastische dagen meegemaakt. Wel zwaar hoor. Vooral zaterdag:

eerst twee voorstellingen van 'Grease' en dan dit er nog bij."
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Ook 'Grease' is een groot succes geworden. Eerst waren twintig voorstellingen gepland. Daar

kwamen er eerst elf en dan nog eens negentien bij. "We hebben geen enkele schoolvakantie

meer met onze kinderen kunnen doorbrengen," zegt Chris Van Tongelen. "Volgende week hebben

we alweer vijf optredens met de Romeo's. En voor mij en voor Gunther gaan de opnamen van

'Familie' gewoon door."
 

Wat is zijn wens voor volgend jaar? "Dat we hier als De Romeo's opnieuw in de Ethias Arena

staan met een avondvullend programma. Schrijf dat maar op." 
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